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Protokół z XI posiedzenia  

Rady Towarzystwa Doktorantów  

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

w dniu 27.09.2011 roku 

 

 

Kraków, 27 września 2011 r. 

 

 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się 

w dniu 27 września 2011 r. o godzinie 18.30 w siedzibie TDUJ. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Rady TDUJ w następującym składzie: 

 

Członkowie Rady: 

Marcin Jarząbek, Prezes TDUJ 

Magdalena Kurnik, Wiceprezes TDUJ ds. UJ CM 

Szymon Drobniak 

Maksymilian Galon  

Agata Jurkowska 

Berenika Koźbiał (dołączyła o 18.50) 

Michał Lubina 

Krzysztof Nesterowicz 

Michał Piech 

Katarzyna Wójcik 

 

Komisja Rewizyjna: 

Filip Gołębiowski 

 

Goście:  

Paulina Chęsy 
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Jacek Lewicki 

Tomasz Pugacewicz 

 

Porządek obrad: 

 

1. Wybór protokolanta posiedzenia Rady. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołów z posiedzenia Rady w dniach 24.05. i 

01.09.2011 r. 

4. Wybór Pauliny Chęsy  na funkcję Przewodniczącej Komisji ds. Pomocy Materialnej. 

5. Dyskusja i głosowanie nad wnioskiem o pozbawienie członkostwa w Radzie TD UJ 

Mateusza Damrata. 

6. Ustalenie terminu Nadzwyczajnych Walnych Zgromadzeń TD UJ. 

7. Przyjęcie podziału miejsc w domach studenckich dla doktorantów – wyniki II tury 

przyznawania wniosków przez Komisję Pomocy Materialnej oraz Komisję 

Odwoławczą ds. Akademików. 

8. Udział TD UJ w KRD i organizacji Eurodoc 2012. 

9. Kwestia szkoleń dla doktorantów w roku akademickim 2011/12. 

10. Przedstawienie działalności Komisji Kultury. Wybór przewodniczącej oraz składu 

Komisji na rok 2011/12. 

11. Wsparcie TD UJ dla pomysłu projekcji filmu o doktorantach „PhD Movie”. 

12. Materiały promocyjne TD UJ: foldery. 

13. „ABC doktoranta”.  

14. Sprawa zasłużonych dla TD UJ.  

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

Posiedzenie otworzył o godzinie 18.30 Prezes TD UJ Marcin Jarząbek. 

 

Ad. 1) Wybór protokolanta posiedzenia Rady. 

Protokolantem XI posiedzenia Rady został Krzysztof Nesterowicz. 

 



 3 

Ad. 2) Przyjęcie porządku obrad. 

Jednomyślnie przyjęto zaproponowany porządek obrad. 

 

Ad. 3) Głosowanie nad przyjęciem protokołów z posiedzenia Rady w dniach 24.05.2011 i 

01.09.2011 r. 

W głosowaniu nad przyjęciem protokołu z posiedzenia Rady z 24 maja 2011 wzięło udział 9 

osób. Oddano 9 ważnych głosów, w tym: 

- 8 głosów za 

- 0 głosów przeciw 

- 1 głos wstrzymujący się 

Tym samym protokół został przyjęty. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem protokołu z posiedzenia Rady z 1 września 2011 wzięło udział 

9 osób. Oddano 9 ważnych głosów, w tym: 

- 9 głosów za 

- 0 głosów przeciw 

- 0 głosów wstrzymujących się 

Tym samym protokół z poprzedniego posiedzenia Rady został przyjęty. 

 

Marcin Jarząbek zwrócił uwagę na fakt, że protokoły z poprzednich posiedzeń Rady w 

większości do tej pory nie zostały umieszczone na stronie www Towarzystwa, co jest 

niezgodne z uchwałą Rady TD UJ w sprawie sporządzania protokołu z dnia 14 grudnia 2010 

r. Członkowie Rady zobowiązali się więc w ciągu 5 dni od daty posiedzenia przygotować 

protokoły i przesłać je Maksymilianowi Galonowi, który oznajmił, iż sam może je 

umieszczać w odpowiedniej podstronie www, bowiem posiada potrzebne uprawnienia 

administratora strony. 

 

Przyszła Paulina Chęsy. 

 

Ad. 4) Wybór Pauliny Chęsy  na funkcję Przewodniczącej Komisji ds. Pomocy 

Materialnej. 

Marcin Jarząbek przedstawił raport z działalności KPM za rok 2010/11, ogłaszając 

jednocześnie swoją rezygnację z funkcji Przewodniczącego Komisji ds. Pomocy Materialnej z 

dniem 30 września 2011 r. Jednocześnie przedstawił kandydaturę Pauliny Chęsy na funkcję 
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nowej Przewodniczącej KPM. Paulina Chęsy krótko zreferowała swoje dotychczasowe 

doświadczenie w pracy w KPM; zaznaczyła też, że głównym obszarem, którym chciałaby się 

zająć będzie sprawa akademików dla doktorantów (m.in. porozumienia z Samorządem 

Studentów i FSiA „Bratniak” ws. Bydgoskiej A). Po prezentacji kandydatki, obecni 

przystąpili do zadawania pytań. Michał Piech zapytał, czy kandydatka zamierza pełnić tę 

funkcję także w przyszłym roku. Paulina Chęsy odpowiedziała, że ta decyzja nie zależy tylko 

od niej (leży w gestii kolejnych Rad TD UJ), lecz ona wyraża taką wolę. 

 

Wobec braku innych pytań prezes TD UJ zarządził głosowanie nad kandydaturą Pauliny 

Chęsy. W głosowaniu wzięło udział 9 osób. Oddano 9 ważnych głosów, w tym:  

- 9 głosów za 

- 0 głosów przeciw 

- 0 głosów wstrzymujących się 

Tym samym Paulina Chęsy została wybrana na Przewodniczącą Komisji ds. Pomocy 

Materialnej. 

 

Po wyborze Paulina Chęsy opuściła posiedzenie Rady. 

W tym miejscu na zebraniu Rady pojawiła się Berenika Koźbiał (godz. 18.50). 

 

Ad. 5) Dyskusja i głosowanie nad wnioskiem o pozbawienie członkostwa w Radzie TDUJ 

Mateusza Damrata. 

Filip Gołębiowski zreferował opinię Komisji Rewizyjnej (opinia w załączniku) w sprawie 

wniosku pięciu członków Rady dotyczącego pozbawienia członkostwa w Radzie TD UJ 

Mateusza Damrata. Komisja Rewizyjna mimo kilku zastrzeżeń do wniosku ustosunkowała do 

niego się przychylnie, Po zreferowaniu opinii Filip Gołębiowski zwrócił uwagę, że podczas 

analizowania protokołów z dotychczasowych posiedzeń Rady, Komisji Rewizyjnej rzuciła się 

w oczy częsta nieobecność na posiedzeniach kilku członków Rady. 

W dyskusji nad wnioskiem, odnosząc się do opinii Komisji Rewizyjnej, Michał Piech zwrócił 

uwagę, że Mateusz Damrat wprawdzie często bywał na początkach posiedzeń Rady, jednakże 

często po rozpoczęciu powiedzenia opuszczał zebranie, co nie było odnotowywane w 

protokołach i co tym samym zafałszowuje rzeczywisty obraz sytuacji. Problem ten został 

zauważony już wiele miesięcy temu, albowiem jak zauważył Michał, pierwsze rozmowy na 

temat odwołania Mateusza Damrata toczono już w kwietniu. Od tamtego okresu czasu jego 

zachowanie było dogłębnie analizowane przez niektórych członków Rady. Ponadto, w czasie 
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swoich obecności, Mateusz Damrat nie przejawiał jakiejkolwiek aktywności w trakcie 

dyskusji nad ważnymi dla doktorantów kwestiami, nie tylko w trakcie posiedzeń Rady, ale 

także w czasie dyskusji na liście mailingowej członków Rady, gdzie stale wypracowuje się 

szereg istotnych stanowisk. Argumenty podnoszone w opinii, jakoby Mateusz Damrat nie był 

odpowiedzialny za niepowodzenie żadnego projektu nie oddają do końca rzeczywistego stanu 

rzeczy, albowiem Mateusz Damrat po prostu nie wyrażał chęci brania udziału w żadnym 

projekcie, a Rada wiedząc o braku większego zaangażowania (które objawiło się już w czasie 

trwania poprzedniej kadencji Rady) nie powierzała Mateuszowi Damratowi żadnych 

odpowiedzialnych zadań. W tym miejscu Agata Jurkowska przypomniała, że Mateusz Damrat 

był odpowiedzialny za część sportową w Komisji Kultury, a w szczególności za organizację 

sal na zajęcia sportowe dla doktorantów, ale z powodu niewywiązywania się ze swoich zadań, 

jego obowiązki musiała przejąć inna osoba. Michał Piech kontynuując przypomniał, że 

wszyscy członkowie Rady startując w wyborach wskazywali, że posiadają potrzebny czas na 

wykonywanie swoich obowiązków. W tej sytuacji, a także w sytuacji, kiedy większa część 

członków Rady mocno angażuje się w prace na rzecz TD UJ, tolerowanie zachowania 

Mateusza Damrata stanowi wyraz akceptacji patologii i braku szacunku dla pracy osób 

zaangażowanych w prace na rzecz TD UJ.  

 

Marcin Jarząbek przypomniał obecnym członkom Rady, że jeżeli Mateusz Damrat zostanie 

odwołany, zaistnieje konieczność zwołania Nadzwyczajnego Walnego Zgromadzenia TD UJ, 

w celu uzupełnienia wakatu w Radzie. Zapytał, czy któraś z osób, które złożyły wniosek 

podejmie się tego zadania. Michał Piech podniósł, że osoby składające wniosek podjęły 

decyzję przemyślaną, po długiej analizie argumentów za i przeciw i osobom tym znakomicie 

znane są stosowne zapisy Regulaminu TD UJ mówiące o konsekwencjach odwołania członka 

Rady. Zobowiązał się jednocześnie do zorganizowania Nadzwyczajnego Walnego 

Zgromadzenia, jeżeli wniosek zostanie przegłosowany. W tym miejscu Agata Jurkowska 

zwróciła uwagę, że niewłaściwe jest wiązanie głosowania nad wnioskiem o odwołanie 

Mateusza Damrata z dyskusją nad organizacją Nadzwyczajnego Walnego. Michał Piech 

dodał, że głosowanie dotyczy wniosku o odwołanie Mateusza Damrata, a nie tego czy 

członkowie Rady chcą, czy też nie chcą, zorganizować Nadzwyczajne Walne Zgromadzenie, 

a argument o konieczności jego zorganizowania nie może być argumentem za 

pozostawieniem Mateusza Damrata na swoim stanowisku. 
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Po zakończeniu dyskusji przystąpiono do głosowania. W głosowaniu udział wzięło 10 osób. 

Oddano 10 ważnych głosów, w tym: 

- 8 głosów za, 

- 0 głosów przeciw 

- 2 głosy wstrzymujące się. 

 

Tym samym wniosek o odwołanie Mateusza Damrata, uzyskując wymaganą większość 2/3 

głosów, został przyjęty. Mateusz Damrat przestał być członkiem Rady TD UJ. 

 

Ad. 6) Ustalenie terminu Nadzwyczajnych Walnych Zgromadzeń TD UJ. 

W związku z wynikiem głosowania Marcin Jarząbek zaproponował 11 października lub 12 

października jako termin Nadzwyczajnego Walnego Zgromadzenia TDUJ. Zebrani 

zaakceptowali propozycję. Odbyła się krótka dyskusja nad wynajęciem odpowiedniej sali na 

to spotkanie. 

Jednocześnie po krótkiej dyskusji Rada TD podjęła decyzję o zorganizowaniu tego samego 

dnia także kolejnego Nadzwyczajnego Zgromadzenia, które mogłoby podjąć uchwałę o 

zmianach w Regulaminie TD UJ po ich zaopiniowaniu przez Stałą Rektorską Komisję 

Statutowo-Prawną. 

 

Ad. 7) Przyjęcie podziału miejsc w domach studenckich dla doktorantów – wyniki II 

tury przyznawania wniosków przez Komisję Pomocy Materialnej oraz Komisję 

Odwoławczą ds. Akademików. 

Marcin Jarząbek w imieniu Komisji Pomocy Materialnej streścił przebieg obrad KPM i 

rozpatrywania wniosków o akademiki w II turze (wrzesień 2011)  z 26 września b.r. oraz 

przedstawił dyspozycje KPM. 

 

Maksymilian Galon w imieniu Komisji Odwoławczej ds. Akademików streścił przebieg 

obrad Komisji z 26 września b.r. oraz przedstawił dyspozycje Komisji. 

 

Oba podział zostały poddane pod głosowanie Rady. W pierwszym głosowaniu udział wzięło 

10 osób. Oddano 10 ważnych głosów, w tym: 

- 10 głosów za 

- 0 głosów przeciw 

- 0 głosów wstrzymujących się 
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W głosowaniu podziału Komisji Odwoławczej ds. Akademików udział wzięło 10 osób. 

Oddano 10 ważnych głosów, w tym: 

- 10 głosów za 

- 0 głosów przeciw 

- 0 głosów wstrzymujących się 

 

 Oba podziały zostały jednogłośnie przyjęte przez Radę TD. 

 

Na zebranie Rady przybył Jacek Lewicki. 

 

Ad. 8) Udział TD UJ w KRD i organizacji Eurodoc 2012. 

Jacek Lewicki przedstawił przebieg prac oraz decyzje Krajowej Reprezentacji Doktorantów. 

Poinformował o potrzebie wydelegowania jednego z członków Rady TD UJ na 

Nadzwyczajny Zjazd KRD w Warszawie [początek listopada]. Jacek podkreślił, że powinna 

pojechać osoba, która będzie potrafiła bronić projektu statutu KRD, bowiem pozycja KRD w 

świetle nowych przepisów umocni się w tym roku i wymagany jest spójny statut. 

 

Jacek Lewicki powiedział o propozycji powstania Komisji Uniwersytetów i Porozumienia 

Uniwersytetów przy KRD. Inne środowiska doktorantów w Polsce: przyrodnicy, AWF-y 

też są zainteresowane zrzeszaniem się w takie porozumienia. Obecnie przy KRD funkcjonują: 

Komisja Uczelni Medycznych z udziałem wiceprezes TD UJ i Komisja Uczelni Technicznych 

(na bazie Porozumienia Doktorantów Uczelni Technicznych).  

 

Jacek Lewicki podkreślił też, że TD UJ w zbliżających się wyborach do KRD wzorem lat 

ubiegłych powinno wspólnie z innymi samorządami uczelni krakowskich wystawić 

wspólnych kandydatów do organów KRD. Przez trzy ostatnie kadencjie z TD UJ jest 

wiceprzewodniczący KRD (tzn. Piotr Bajor przez rok i Jacek Lewicki przez dwa ostatnie 

lata), dlatego teraz można wystawić kandydata do Komisji Rewizyjnej i zarazem wesprzeć 

kandydata/tkę z innej uczelni z Krakowa do Zarządu. Zwyczajny Zjazd KRD planowany jest 

na początek grudnia i odbędzie się w Gdyni. 

 

TD UJ współorganizuje  zjazd Eurodocu w marcu 2012 roku. Czekamy na potwierdzenie 

dofinansowania wydarzenia przez Ministerstwo Nauki i Szkolnictwa Wyższego. W marcu 
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2012 roku odbędzie się w Krakowie zjazd europejskiego zrzeszenia doktorantów Eurodoc 

wraz z konferencją tematyczną. Głównymi organizatorami spotkania po stronie polskiej jest  

KRD, AGH i UJ. Z ramienia TDUJ członkiem Komitetu Organizacyjnego został Krzysztof 

Nesterowicz. Jeszcze w październiku odbędzie się pierwsze spotkanie Komitetu 

Organizacyjnego. Jak podkreślił Jacek Lewicki, ramowy plan konferencji i zjazdu w marcu 

2012 roku został już wstępnie określony. 

 

Jacek Lewicki opuścił posiedzenie. 

Maksymilian Galon opuścił posiedzenie (godz. 19.35). 

Tomasz Pugacewicz przybył na posiedzenie. 

 

Ad. 9) Kwestia szkoleń dla doktorantów w roku akademickim 2011/12. 

Tomasz Pugacewicz przedstawił sprawę przyszłych szkoleń dla doktorantów: „Doktorant 2.0” 

oraz „Mendeley”. Tomasz poinformował członków Rady o zamiarze wprowadzenia nowych 

szkoleń: „Wizualizacje 2.0” oraz „Mendeley na urządzeniach mobilnych”. Przedstawił 

również projekt profilu TD UJ na Mendeley i projekt indywidualnych stron doktorantów oraz 

omówił możliwość stworzenia bazy rozpraw doktorskich. Poruszona została sprawa 

wynagrodzeń za szkolenia dla Tomasza Pugacewicza i Sylwestra Nowaka. 

 

Michał Lubina opuścił posiedzenie (godz. 19.50). 

Tomasz Pugacewicz opuścił posiedzenie. 

 

Ad. 10) Przedstawienie działalności Komisji Kultury. Wybor przewodniczącej oraz 

składu Komisji na rok 2011/12. 

Zreferowano pokrótce niezbędne zmiany w ramach działalności Komisji Kultury TD UJ. 

Przedstawiono przebieg konkursu na przewodniczącego/cą Komisji Kultury TD UJ na rok 

akademicki 2011/2012. Zgłosiły się dwie kandydatki, spośród których, po przeprowadzeniu 

rozmów i na podstawie przedstawionych dokumentów, Komisja zarekomendowała Gabrielę 

Żuchowską. Jednocześnie Berenika Koźbiał złożyła rezygnację z pełnionej funkcji, ze 

względu na wyjazd zagraniczny. Drugą istotną zmianą jest zmiana i uzupełnienie składu 

osobowego KK TD UJ (część osób już wcześniej działało w ramach KK, ale nie było 

formalnie wpisanych w skład komisji). Kolejną ważna sprawą jest propozycja współpracy z 

klubem ‘Betel’, pl. Szczepański 3, przy organizacji Salonu Naukowego.  
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Pod głosowanie na Przewodniczącą Komisji Kultury poddano kandydaturę Gabrieli 

Żuchowskiej. W głosowaniu wzięło udział 8 osób. Oddano 8 ważnych głosów, w tym: 

- 8 głosów za 

- 0 głosów przeciw 

- 0 głosów wstrzymujących się 

Kandydatura Gabrieli Żuchowskiej została przyjęta. 

 

Wybór członków Komisji Kultury TD na rok 2011/12: 

Następnie Berenika Koźbiał przedstawiła następujący skład Komisji Kultury i 

rekomendowała go do przyjęcia przez Radę: 

 Rafal Abram 

 Joanna Bajorek 

 Barbara Dworak 

 Michal Lubina 

 Delfina Piekarska  

 

W głosowaniu wzięło udział 8 osób. Oddano 8 ważnych głosów, w tym: 

- 8 głosów za 

- 0 głosów przeciw 

- 0 głosów wstrzymujących się 

Przyjęto zaproponowany przez Berenikę Koźbiał skład Komisji. 

 

Ad. 11) Wsparcie TD UJ dla pomysłu projekcji filmu o doktorantach „PhD Movie”. 

Prezes przedstawił propozycję doktorantek Dominiki Trembeckiej-Lukas oraz Barbary 

Wajnchold projekcji w UJ amerykańskiego filmu „PhD Movie” oraz związane z tym koszty 

(zakup licencji 500 $). Po krótkiej dyskusji Rada TD zdecydowała, że Towarzystwo może 

pomóc w zorganizowaniu Sali na projekcję filmu i dofinansować zakup licencji na projekcję 

filmu dla doktorantów „PhD Movie” kwotą do 980 zł. 

 

Ad. 12) Materiały promocyjne TD UJ: foldery. 

Szymon Drobniak poinformował Radę, że zostało wydrukowanych 1500 uaktualnionych 

folderów promujących TDUJ. Zgodnie z decyzją Rady, ulotki mają być rozdane doktorantom 

I roku podczas inauguracyjnego wręczania indeksów.  
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Ad. 13) „ABC doktoranta”.  

Marcin Jarząbek poinformował Radę, że wzorem poprzednich lat należy zorganizować 

szkolenie dla doktorantów I roku zatytułowane „ABC doktoranta.” Szkolenie odbędzie się w 

październiku br. Berenika Koźbiał podkreśliła konieczność przedstawienia doktorantom 

podczas szkolenia idei Salonu Naukowego. 

 

Ad. 14) Sprawa zasłużonych dla TD UJ. 

Przypomniano, że jedna z osób, wobec której wnoszono o nadanie tytułu zasłużonego dla TD 

UJ tytuł ten już otrzymała, a zatem aktualne pozostają wnioski wobec dwóch osób. 

 

W głosowaniu nad nadaniem tytułu „Zasłużony dla TD UJ” Jackowi Lewickiemi wzięło 

udział 8 osób. Oddano 8 ważnych głosów, w tym: 

- 8 głosów za 

- 0 głosów przeciw 

- 0 głosów wstrzymujących się 

Tym samym Jacek Lewicki został uhonorowany tytułem „Zasłużony dla TD UJ”. 

 

W głosowaniu nad nadaniem tytułu „Zasłużony dla TD UJ” Pawłowi Chomiakowi wzięło 

udział 8 osób. Oddano 8 ważnych głosów, w tym: 

- 8 głosów za 

- 0 głosów przeciw 

- 0 głosów wstrzymujących się 

Tym samym Jacek Lewicki został uhonorowany tytułem „Zasłużony dla TD UJ”. 

 

Michał Piech zaproponował, że jako autor wniosku o nadanie tytułu Jackowi Lewickiemu 

przygotuje na Walne krótką charakterystykę jego osoby, co jest konieczne w myśl stosownej 

uchwały Rady. Magdalena Kurnik zaproponowała przygotowanie odpowiedniej 

charakterystyki Pawła Chomiaka.  

Uroczyste wręczenie pamiątkowych tabliczek będzie miało miejsce w czasie Walnego 

Zgromadzenia. 

 

Ad. 15) Wolne wnioski. 
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Michał Piech podniósł problem niedokładności dotychczasowych protokołów. Problem tkwił 

w sporządzaniu listy obecności wyłącznie na początku zebrania, podczas gdy częstokroć w 

trakcie posiedzenia skład osobowy Rady ulegał zmianie, co nie było odnotowywane w 

protokołach. W konsekwencji, w sposób niezrozumiały dla czytających protokół, podczas 

kolejnych głosowań zmieniała się liczba osób głosujących, a w protokole odnotowywano głos 

osoby, która nie widniała wśród obecnych na początku obrad. Jest to ponadto istotne z uwagi 

na problem kworum, które jest wymagane w trakcie każdego z głosowań. Z uwagi na 

powyższe, zaproponował zmianę uchwały Rady Towarzystwa Doktorantów UJ z dnia 14 

grudnia 2010 r. w sprawie procedury wyłaniania protokolanta na posiedzeniach Rady TD UJ 

oraz w sprawie sporządzania protokołu z posiedzeń Rady TD UJ, poprzez dodanie w § 2 ust. 

7¹ o następującej treści: 

„7¹. Protokolant odnotowuje w treści protokołu moment przyjścia i wyjścia członków Rady, 

Komisji Rewizyjnej i zaproszonych Gości, z podaniem dokładnej godziny.” 

 

Po krótkiej dyskusji projekt uchwały poddano pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 8 

osób. Oddano 8 ważnych głosów, w tym: 

- 8 głosów za 

- 0 głosów przeciw 

- 0 głosów wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta. 

 

Następnie Michał Piech podniósł kwestię wakatów wśród Przedstawicieli TD UJ w Radach 

Wydziałów i Instytutów. Pełniąca funkcję pełnomocnika ds. Przedstawicieli Iwona Ludowicz 

zakończyła uaktualnianie listy przedstawicieli, a zmiany zostały naniesione na stronę 

internetową TD UJ. Tym samym ustalono, że w Radach Wydziałów konieczne jest  obecnie 

uzupełnienie pięciu wakatów:  

- 1 w Radzie Wydziału Studiów Międzynarodowych i Politycznych,  

- 1 w Radzie Wydziału Filozoficznego,  

- 2 w Radzie Wydziału Biologii i Nauk o Ziemi,  

- 1 w Radzie Wydziału Biochemii, Biofizyki i Biotechnologii.  

Jak ustalono, na Wydziałach SMiP oraz BBiB planowana jest organizacja wyborów po 

ślubowaniu przez doktorantów I roku, natomiast w odniesieniu do wakatów w Radach dwóch 

pozostałych Wydziałów, Michał Piech zaproponował skorzystanie przez Radę z uprawnienia 

przewidzianego przez art. 40 Regulaminu TD UJ. Zarekomendował osobę Karoliny Dukały 
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na Przedstawiciela TD UJ w Radzie Wydziału Filozoficznego, oraz Szymona Drobniaka i 

Marka Kosowskiego na Przedstawicieli TD UJ w Radzie Wydziału BiNoZ. Podkreślił, że to 

bardzo dobre kandydatury, dające rękojmię rzetelnego wypełniania swoich obowiązków. Ze 

wszystkimi osobami kontaktował się telefonicznie, wszystkie osoby wyraziły zgodę i chęć 

objęcia funkcji Przedstawiciela w Radzie Wydziału, przy czym Marek Kosowski poprosił o 

wstrzymanie się z głosowaniem nad jego kandydaturą do następnej Rady. 

 

W głosowaniu nad kandydaturą Karoliny Dukały na funkcję Przedstawiciela TD UJ w Radzie 

Wydziału Filozofii wzięło udział 8 osób. Oddano 8 ważnych głosów, w tym: 

- 8 głosów za 

- 0 głosów przeciw 

- 0 głosów wstrzymujących się 

 

 

W głosowaniu nad kandydaturą Szymona Drobniaka na funkcję Przedstawiciela TD UJ w 

Radzie Wydziału BiNoZ wzięło udział 8 osób. Oddano 8 ważnych głosów, w tym: 

- 8 głosów za 

- 0 głosów przeciw 

- 0 głosów wstrzymujących się 

 

Ad. 16) Zamknięcie obrad. 

Prezes TDUJ Marcin Jarząbek zamknął XI posiedzenie Rady TDUJ o godzinie 20.30. 

 

 

Protokołował: 

 

Krzysztof Nesterowicz 

 

        

Załączniki: 

1) Lista obecności. 

2) Opinia Komisji Rewizyjnej TDUJ w sprawie wniosku o odwołanie z funkcji członka 

Rady TDUJ Mateusza Damrata. 

 


